
Ejerforeningen Pier 2 
Bestyrelsesmøde 2/2019 torsdag d. 4. april kl. 17.00 hos Jørgen. 
Deltagere: Jørgen, Niels, Leif, Verner og Søren 
ref: Leif 
 
 
 
 

1) Konstituering. 

Følgende poster blev vedtaget: 

 -  Næstformand. Niels 

 - Medlem af grundejerforeningen. Leif 

 -Nøgleansvarlig, samt postkasser. Niels 

  

2) Evaluering af generalforsamlingen. 

Der var en god stemning, og vi vil fortsætte med Madame Bakker og til samme pris. 

Det med at benytte en projektor fungere godt, så det vil vi også gøre næste år. 

Under eventuelt blev der ytret at der tilsyneladende kastes cigaretskod og andet ud fra 

altaner. 

Der er nu sat et opslag op på info. tavlerne, om hvordan reglerne er for brug af altaner.   

3)  Opgaver ifølge vedligeholdelsesplan 2019 
 

- Maling af facader er aftalt med håndværker 
- Tag kontrollen er endnu ikke sat i gang 
 

4)  Suppleantens inddragelse i bestyrelsesarbejdet. 

             Lone inviteres med til alle bestyrelsesmøder, men vil ikke have stemmere. 



 

5) Hjemmesiden – muligheder og begrænsninger. 

Kun en har tilmeldt sig. Men det skal nok komme, det tager altid lidt tid med ny tiltag. 

Referater fra bestyrelsesmøder vil blive lagt ud på hjemmesiden, dog vil punkter med 

personsager blive ført i et lukket forum. 

Links, Skal vi have links til f.eks. turistforening, håndværkere, sport etc.  

Det blev diskuteret, og vi skal hver især komme med forslag til næste bestyrelsesmøde. 

6) Fælles arbejdsdag. 

Det vil i år blive den 7. september, alternativt d. 14. september. 

7) Eventuelt. 

- Jørgen vil i nærmeste fremtid feje området, hvis vi skal fortsætte med det bliver der 

behov for en ny børste til maskinen. 

- Vinduespudsning. Der er sjusket lidt med det denne gang, der er kommet stænk på nedre 

vinduer når der blev vasket højere oppe, Vejret var ellers perfekt, ingen vind. 

- Døre/vindue check. Der skal kikkes specielt på låsemekanismen, det ser ud til at der på 

visse døre er begyndende korrosion. 

- Fremtid. Der vil i fremtiden komme flere EL-biler på markedet, så der vil på et 

tidspunkt blive behov for opladningsmuligheder (En beboer har spurgt ind til det) Det 

vil blive taget op som et punkt på næste bestyrelsesmøde. 

 

 



 

Jørgen Bæk              Niels Salling             Verner Jensen            Søren Meyer               Leif Goldbeck

  


